

## REFERAT AF HOVEDBESTYRELSESMØDE DEN 6. Marts 2001

Til stede: Gitte Siezing, Hans Asmussen, Mads Hovmann, Flemming Lyng, Peter Windum,

Birgitte Kjems, Hans Christian Hæsum Petersen, Kirsten Dysted og Ulla Lund Nielsen.

Afbud fra: Ole Hansen, Poul Erik Rasmussen og Jørgen Henriksen

### 1. Godkendelse af referat fra møde den 1. Februar 2001 samt denne dagsorden

Dagsorden godkendt uden bemærkninger.

Referat godkendt uden bemærkninger.

### 2. Opfølgning på beslutninger samt eventuelle "visioner"

Fogs har haft indlæg i Kontakt37, som tidligere diskuteret på hovedbestyrelsesmøde.

### 3. Internet

HA havde udarbejdet oplæg som blev gennemgået. Derudover havde PW udarbejdet oplæg som blev gennemgået. Det blev vedtaget at foreningen køber et domæne til 50 kr. pr. måned som skal indeholde en hovedside for idrætsforeningen. Dertil tilknyttes subdomæner, hvor hver enkelt afdeling får tildelt egen domæne. Dette betyder at alle afdelinger på den måde får deres egen e-mail adresse. Det blev vedtaget at navnet på domænet skal være [www.ASGI.dk](http://www.ASGI.dk). PW udarbejder forslag til hjemmeside på hoveddomænet, som gennemgås på næste bestyrelsesmøde, hvor der også udarbejdes retningslinier for, hvad de enkelte afdelingers sider kan/skal indeholde. PW tilbyder

samtidig sin hjælp til de enkelte afdelinger i forbindelse med opstarten, men det er meningen at afdelingerne selv skal vedligeholde siden.

#### 4. Pædofili - diskussion af problemstillingen

Det tidligere vedtagne indhold af spilleregler (værdier og normer) blev diskuteret. Ud over det allerede vedtagne indhold skal reglerne indeholde noget om generelle forventninger til vores trænere, forældres opførsel og forventninger til dem samt at træning forventes at foregå i klubben og ikke ved privat undervisning. Hvis der afholdes f.eks. fest hos en træner privat, bør trænere sørge for at der er andre voksne tilstede.

MH laver udkast til senere behandling i hovedbestyrelsen.

#### 5. Ledere til idrætslejr

Ledere til idrætslejren bliver:

HCH, Helle Berg Rasmussen, Marina Hansen, Finn Petersen, Poul Winther, Peter Jensen.  
Der mangler stadig en enkelt leder.

Pris for deltagelse i idrætslejren blev sat til 650,00 kr.

#### 6. Budgetforslag for hovedafdelingen

HA udleverede budgetforslag som blev gennemgået. Budgetforslaget blev vedtaget med bemærkning om at udgiften til idrætslejr nedskrives med kr. 5.000 samt tilskud for støtteforeningen tilsvarende nedskrives med 5.000 kr.

Det blev samtidig besluttet at retningslinier for indkøb af tøj behandles på næste møde.

#### 7. Hvordan kan fremtiden blive for idrætsforeningen (konference)

På den kommende lokalsamfundskonference vil HA komme med indlæg om økonomi i foreningen med udgangspunkt i 1970, indlægget vil indeholde noget om udgifter, medlemstal, demografi. Derudover fortælles der noget om de økonomiske aspekter i fremtiden (hvad vil f.eks. ske hvis vi mister tilskud fra byfest og banko).

GS kommer med indlæg om idrætsforeningen i samfundet og hvilke visioner vi har. Der kom foreslag op omkring idræt på tværs, hvem er det vi satser på, idræt for alle og ikke på eliteplan, styrkelse af FogS, hvad får børn til at starte til idræt og hvad får dem til at stoppe.

GS laver udkast i løbet af 14 dage, som udsendes til eventuel kommentarer fra hovedbestyrelsen.

#### 8. Meddelelser fra formand, næstformand, sekretær og kasserer

GS har modtaget brev om "pølsekursus" fra HSI. Der er ikke nogle der i øjeblikket skal deltage.

Der er kommet oversigt fra HSI om tilskud udbetalt i 2000.

Der er kommet indbydelse til afsluttende generalforsamling i ejendomsselskabet matr. nr. 8 I Alsønderup den 7. Marts 2001. FLN deltager på foreningens vegne.

Det blev vedtaget at der stadig sendes telegrammer til konfirmander fra foreningen.

HA har modtaget tilbud om lederkurser fra DGI. Udsendes med referatet.

#### 9. Kort orientering fra afdelinger og udvalg

#### Badminton:

Spørger efter nøgler til klubhuset. ULN checker med Knud Brodersen.

Afdelingen har behov for yderligere 2 timers haltid om tirsdagen. Tages op i haludvalget.

Der er problemer med aflysninger fra Kulsviergården otill weekendkampe. JH undersøger og meddeler ULN hvor mange gange det har drejet sig om i indeværende sæson. Tages op med Kulsviergården.

Der er ønske om at få fremrykket næste udgave af Kontakt37 for at få generalforsamling med. Udgivelsesdatoen kan ikke flyttes, så afdelingen opfordres til at indrykke annonce i Hillerød Posten, samt eventuel uddeling til medlemmer. Gymnastikafdelingen har samme problem, så BK tager kontakt til JH omkring annonce.

#### Skydning:

Afdelingen er indkaldt til møde med skolen og kommunen omkring lokaler i skolens kælder. Ingen kender pt. Indholdet af mødet.

Forespørgsel om hvem der skal betale for indkøb af nye stole m.v. til kælderen. Dette skal afholdes af foreningen.

Der er problemer med at andre tilsyneladende får lov at benytte skydekælderen uden afdelingens vidende. Tages op på møde med kommunen og skolen.

#### Kulsviergården:

Der er ikke afholdt møde i Kulsviergården.

Der er fortsat problemer med rengøring i baderum. Tages op på næste møde i Kulsviergården.

#### Fodbold:

Indendørssæsonen er forløbet fint. Vores mikropouthold er blevet nr. 2 ved amtsmesterskaberne.

Starter udendørssæson op den 1. April. Alle hold er besat med trænere.

Afdelingen mangler stadig tøj til et enkelt hold.

Lysmaster flyttes til sommer.

Afdelingen har fundet en person til at styre kiosken. Salget foregår stadig igennem Knud Brodersen.

Der er kommet klage fra Kulsviergården om boldspil uden for banen i hallen. PW har talt problemet igennem med Niels Pedersen.

Buslæskure på kampbanen skal rejses og fastgøres forsvarligt med spyd.

Teater:

Startet med revy til Alsønderup Fester.

Har udarbejdet tidsplan for næste sæson.

Gymnastik:

HA spurgte til opstilling af musikanlæg og betaling fra skolen. Anlægget er opsat og BK taler med skolen om betaling.

Tennis:

Afdelingen har planlagt nye aktiviteter i næste sæson (turneringsaftener, juniorweekend).

Træningen er fastlagt.

Der er planlagt kursusdag for udvalgsmedlemmer og trænere.

HCH foreslog at den planlagte juniorweekend slås sammen med den planlagte idræt på tværs som ungdomsudvalget skal arrangere. Der arbejdes videre med dette.

Banko:

Der er modtaget 7 måneders regnskab der viser et overskud på 168.000 kr.

Håndbold:

Der afholdes generalforsamling den 15. Marts 2001.

Der er tilmeldt et damehold til udendørs turnering i sommerhalvåret.

Ungdomsudvalg:

Der er afholdt fastelavnsfest med 283 deltagere.

Der holdes klubhusfest den 30. Marts 2001.

10. Åbent for tilføjelser

Intet.

11. Eventuelt

Intet.